



ESTABLISHED 1906

clark & rose

INTERNATIONAL MOVING AND STORAGE

I, the undersigned,, hereby declare:

- That the used items listed in the attached inventory and for which I request duty exemption have been my property for more than 6 months and are intended for my personal use.
- Am aware of the prohibitions contained in Article 6 of regulation EC No 1186 of 16 November 2009 under which items may not be:
 1. used for any purpose other than those for which the exemption is granted;
 2. sold or loaned free of charge or at a cost for a period of 12 months from the date of registration of customs import declaration without having incurred authorization and taxes at the time of sale or loan.
- Have resided outside of France for over a year.

Signed at:, on

Signature:

Je soussigné,, déclare:

- Que les objets usagés repris à l'inventaire ci-joint et dont je sollicite l'admission en franchise sont ma propriété depuis plus de 6 mois et sont bien destinés à mon usage personnel.
- Avoir pris connaissance des interdictions figurant à l'article 6 du règlement CE n°1186 du 16 novembre 2009 aux termes duquel les objets admis en franchise ne peuvent :
 1. Etre affectés à d'autres usages que ceux en vue desquels la franchise est accordée.
 2. Etre cédés ou prêtés à titre gratuit ou onéreux pendant un délai de 12 mois à compter de la date d'enregistrement de la déclaration de douane d'importation sans qu'aient été acquittés les droits et taxes en vigueur au moment de la cession ou du prêt.
- Avoir résidé hors de France pendant plus d'un an.

Fait à, le

Signature